
 

 

REFERAT  
BETYRELSESMØDE – OFFENTLIGT 
 

 Afholdt tirsdag D. 15/12-2020 

Deltagere:  Inge Britt, Signe, Iben, Mary, Henriette, Marie(referent) (Afbud Karina)  

Nyt fra formanden: 

Der skal laves en aftale med Halvorsminde om hvilke dage og hvor mange de kommer fra nytår. 

Der forsvinder desværre for meget af vores wrap og halm, så der skal findes en løsning hvor det står låst 

inde sammen med fodret. 

Reglerne i Hjørring rideklub vil blive rettet til og sat op. 

Økonomi: 

Priserne vil skulle korrigeres inden sommerferien. 

Der er blevet sendt en opkrævning ud til opstaldere der skylder penge i klubben. Hvis disse ikke stemmer 

skal man henvende sig til Else. 

Personale: 

Torben arbejder mellem jul og nytår, Mads holder fri. 

Sponsorudvalget: 

Martin Kok vil gerne sponsorere i HJR. 

Thomas har købt guldpakken. 

Svend vil fortsat være sponsor. 

Kløverblomsten: 

Der er tjent godt på Lucia optoget.  

Det er vigtigt at der bliver holdt noget for og med børnene. 

Forretningsudvalget: 

Personalet har fået lavet børneattester. Der skal laves en APV på personalet der er fastansatte. 

Evt.: 



Det kan blive nødvendigt med en online generalforsamling i februar. Dem der stiller op skal lave en 

præsentation af sig selv.  

Der vil komme et opslag til generalforsamlingen så medlemmer er forberedte på det bliver online. 

Der kan blive indsendt forslag til vedtægterne.  

Når der er undervisning i den store hal, skal der tages hensyn til dem/den der får undervisning. Der må 

maks. være 5 i hallen når der undervises. 

Emilie og Emilie holder fri indtil elevskolen må starte igen. 

Pernille laver faste tider til rytterne, Pernille vil prøve at få solgt tiderne hvis rytteren er forhindret i at 

komme. Hvis det ikke kan lade sig gøre skal man selv betale for undervisningen. 

Marie står for indkøb af diverse ting der mangler. 

  

 Næste bestyrelsesmøde 7.1.21 

 

 

  

 

 

 

 

               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


